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Holendrechtdreef vanaf Mijehof 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

Op zaterdagmiddag 17 september organiseren 

winkeliers, Activiteitencentrum Holendrecht, 

Jongerencentrum Royal, Axios, woningbouw 

corporatie AWV, het Dagelijks Bestuur van Zuid-
oost, en het bewonersoverleg in Holendrecht, onder 

het motto “de buurt dat bent u!” van 12.00-18.00 uur 

een Braderie / Buurtfeest met informatiemarkt.  
Op en rond winkelcentrum Holendrecht kunt u deze 

middag terecht bij 50 marktkramen, hapjes en 

drankjes, informatie en sport. Er zijn optredens door 
zowel amateur als professionele artiesten, die bijna 

allemaal afkomstig zijn uit onze buurt! Tevens 

worden de beschilderde rolluiken feestelijk geopend 

door Stadsdeelvoorzitter Elvira Sweet. Kortom, voor 
jong tot oud wordt het zaterdag 17 september een 

groot feest! 

Axios organiseert een sportactiviteit en een rapbattle 
voor tieners en het activiteitencentrum verzorgt 

presentaties van hun activiteiten, o.a. Line-Dance. 

Daarnaast bestaat het programma uit een optreden van 
Brassband Eternity, Surinaamse stand-up comedy, 

Ghanese Rap, Nederlandse goochelaars, Ondrofeni 

Surinaamse kawina en vele anderen! De presentatie is 

in handen van Dherl Beekman, bekend van het AT5 
kinderprogramma Basta. Kijk voor de definitieve 

programmering in de Echo en hou de flyers in de 

gaten. De Echo kunt u afhalen bij de Vomar. 
 

Het bewonersoverleg komt met een stand “Ons 

genoegen en Ons ongenoegen”. Hier kunt u 

informatie krijgen over de bouwplannen van het 
stadsdeel en het alternatieve bouwplan van de 

corporaties en bureau “De Lijn”.  

Uw standpunten over deze bouwplannen voor 

Holendrecht worden bij de stand verzameld om ze 
vervolgens gebundeld aan het stadsdeel te kunnen 

overhandigen. 

 

Maatschappelijke organisaties, verenigingen en clubs 
uit de wijk Holendrecht zullen worden benaderd om 

zichzelf tijdens de braderie te promoten en te 

presenteren.  
 

Bent u nog niet benaderd? Neem dan contact op met 

het opbouwwerk van SSAZ: 020-3140930  
of 06-4631 6584, of mail: j.muusses@ssaz.nl 

Gratis krant voor en door de bewoners van de wijk Holendrecht 

Buurtfeest en braderie bij winkelcentrum 

Holendrecht op zaterdag 17 september 

Oproep voor een bezorger 
 

Voor het eerste deel van Opheusdenhof zijn wij op 

zoek naar een bezorger voor De Holendrechter. Een 

keer per kwartaal bent u hier een uurtje van uw tijd 

aan kwijt. Heeft u deze tijd beschikbaar, meldt u 

dan aan bij 

Mevrouw E. Magnée, telefoon 696 6909 

Oproep aan de bewoners van Eigen Haard 
 

Om iets wezenlijks te kunnen bereiken hebben wij een 

Bewonerscommissie nodig. Wie is bereid tijd en kennis 

hierin te investeren? Ben zelf bereid veel tijd er aan 

te besteden, maar helaas, alleen kan ik dit niet doen. 
 

Aanmeldingen tel 06 51744701 

Astrid de Wolf 

Opheusdenhof 7, 1106 TN Amsterdam 

~~~~~~~~~~~~~~ 

De redactie ondersteunt deze oproep van harte. Wij 

hebben al eerder oproepen van mensen geplaatst en e-

mail berichten hierover ontvangen. Ons advies aan 

deze mensen: neem contact op met mevrouw De Wolf. 

Samen sta je sterk! 
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Vier maanden lang maakten leerlingen van groep 5 
van de Holendrechtschool foto’s met digitale camera’s 

van datgene wat hun blij maakt en waaraan zij hun 

innerlijke kracht ontlenen. BLIJ! is een project van 

Jenny Wesly Focus Projecten. www.focusprojecten.nl 
 

Op 19 juli was de feestelijke onthulling van de 

tweeluiken aan de gevels van het schoolgebouw door 
stadsdeelvoorzitter mevrouw Elvira Sweet. Daarmee 

kreeg de school een ‘nieuw’ gezicht en een nieuwe 

uitstraling naar de directe omgeving en de buurt. 
Jetty Mathurin, ‘Taante’, verzorgde een optreden in 

het naastgelegen buurthuis van Holendrecht, daarmee 

‘bemoeide’ zij zich op haar unieke wijze kritisch en 

liefdevol met de Holendrechtschool.  

 

 

 
 

 
 

 

Wegens het 25-jarig bestaan 

van basisschool "de Brink" 
Mijehof 302 te Amsterdam 

zuidoost is er op donderdag  

3 November 2005 vanaf 19 uur 
een reunie voor oud leerlingen 

en oud leerkrachten van deze 

school. Lijkt het je leuk om ook te komen, omdat je 

een oud leerling of een oud leerkracht bent van 
basisschool "de Brink" meld je dan aan bij 

p.herle@debrink.com  

Dan ontvang je een bevestiging waarmee je naar 
binnen mag. 

 

Als je nog namen / adressen van oud leerlingen  

en/of oud leerkrachten bezit mag je deze ook  

e-mailen. 

Reünie De Brink 

Omdat De Holendrechter deze keer erg vol is: 

INHOUDSOPGAVE 

Bladzijde 1 

Buurtfeest en braderie op 17 september 

Bladzijde 2 

Blij op de Holendrechtschool 

Reünie op de Brinkschool 

Bladzijde 3 

Van de redactie 

Week van de sporthal Gaasperdam vanaf 12 september 

Bladzijde 4 

Nieuws van Badmintonvereniging Gaasperdam 

Nieuws van tafeltennisvereniging Holendrecht 

Bladzijde 5 

Bouwplannen ja – bouwplannen nee 

Bladzijde 6 

Trekken de donkere wolken voorbij aan Holendrecht? 

Bladzijde 7 

Voorbeeld van een bezwaar-adres aan de deelraad 

Bladzijde 8 

Verslag van een bijeenkomt in de Drecht 

Website ‘Holendrecht massaal in actie’ 

In een groen, groen, groen, groen Holendrecht 

Bladzijde 9 

Nieuws over het wijkbeheer 

Vernielingen in het Centraal Park 

Bladzijde 10 

Najaarsmarkt op ’t Brinkie op 25 september 

Verslag van een buurtbarbecue op Maldenhof 

Bladzijde 11 

Vervolg verslag buurtbarbecue 

Bericht van MaDi over zorgtoeslag 

Bericht van de politie 

Bladzijde 12 

Reacties van lezers 

Wandelen in het Gaasperpark 

Nuttige telefoonnummers 

Colofon 

http://www.focusprojecten.nl/
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Maandag 

12 september 

Dinsdag 

13 september 

Woensdag 

14 september 

Donderdag 

15 september 

Vrijdag 

16 september 
Badminton Badminton Badminton Volleybal Badminton 

Volleybal jeugd tot 21.00 u. Tafeltennis Tafeltennis Badminton vanaf 19.45 uur Bowls 

Taekwon-do vanaf 21.00 uur Judo jeugd tot 21.00 uur Aerobics Aerobics tot 20.00 uur Judo jeugd tot 20.00 uur 

Aerobics Aerobics vanaf 20.00 uur Conditietrainen op video Taekwon-do tot 21.15 uur Aerobics vanaf 20.00 uur 

Conditietrainen op video Fighting Fit vanaf 21.00 uur  Fighting Fit vanaf 21.15 uur Fighting Fit vanaf 21.00 uur 

 Klaverjassen  Conditietrainen op video Klaverjassen en darts 

 Conditietrainen op video   Conditietrainen op video 

 

  

 

 
Een buurtkrant is de beste manier om bewoners te betrekken bij het reilen en zeilen van de buurt. Dit schreven wij 

al in 2003. Maar als u deze aflevering van uw buurtkrant aandachtig leest, zult u merken dat er van verschillende 

kanten signalen binnenkomen die wijzen op een afnemende belangstelling van “de bewoner” voor z’n buurt en 
naaste buren. Ook het bewonersoverleg wordt maar matig bezocht terwijl dit toch de plaats is waar men z’n stem 

kan laten horen. Het lijkt er veel op dat als de nood het hoogst is, zoals nu in geval van dreigende sloop van huizen, 

men pas wakker wordt en z’n stem laat horen. Jammer want het bewonersoverleg wordt het hele jaar door om de 

zes weken gehouden. U bent altijd van harte welkom. 
 

In Holendrecht gebeurt nogal wat tegenwoordig. Neemt u maar de discussie over het winkelcentrum en de 

verlaging van de dreven. Ook de ophoging van Holendrecht Oost en de herprofilering van de zachte hoven in 
Holendrecht West hebben een hele impact. En ook de verkoop door Rochdale van al z’n eengezinswoningen in 

Holendrecht Oost is door de bewoners als schokkend ervaren. 

Wat ook schokkend is, zijn de vernielingen die gepleegd zijn op het Adidasplein, dat kortgeleden was voorzien van 

allerlei nieuwe afvalbakken en attributen voor de sportende jeugd. Uiteraard ligt de dader op het kerkhof. Wij gaan 
er vanuit dat de dader(s) deze buurtkrant niet zal (zullen) lezen, maar tegen de ouders willen we toch zeggen: leg 

uw zoon of dochter eens uit wat dit de gemeenschap kost aan irritatie en geld. Als dat gebeurt weet ik zeker dat het 

wel goed komt met onze jeugd. Met z’n allen zullen we er een mooi Holendrecht van maken. 
 

 

 

 

 

Vijf avonden je sport voor het uitzoeken ! 

 

In de Sporthal Gaasperdam in Amsterdam Zuidoost 
wordt van 12 t/m 16 september een geweldig 

evenement georganiseerd in samenwerking met bijna 

alle sportverenigingen van deze hal. Op de vijf 
avonden kan iedereen van 19.00 tot 22.00 uur (met 

uitloop naar 23.00) kennismaken met de verschillende 

sporten die in de sporthal en dojo worden beoefend: 
aerobic, badminton, bowls, conditietrainen, darts, 

fighting fit, judo, klaverjassen, tafeltennis, taekwon-

do en volleybal. 

 
De verenigingen zullen in de sporthal en de dojo 

lessen geven en demonstraties verzorgen. Uiteraard 

wordt de mogelijkheid geboden mee te sporten om er 
achter te komen waar ieders eigen voorkeur naar 

uitgaat. Iedereen kan ook op meerdere avonden 

komen om zodoende een indruk te krijgen van alle 

sporten waar het om gaat.  
 

Hieronder de avondinvullingen vanaf 19.00 uur. 

 

Ook is er in de kantine elke avond een 
informatiemarkt. Alle deelnemende verenigingen zijn 

dan op die maandag t/m vrijdag aanwezig, ook als hun 

sport niet actief is. Om uitleg te geven en gegevens te 

verstrekken over de sporten en alles wat daarmee 
samenhangt. 

 

Het evenement wordt op vrijdagavond afgesloten met 
een supergezellig feest in de ruime kantine met 

sfeervolle bar. Dat wordt een echte feestavond met 

live muziek. Alle nieuwe en bestaande leden zijn dan 
van harte welkom. Het feest zal om ongeveer 22.00 

uur van start gaan en tot in de vroege uren duren. 

Uniek is dat de kosten voor een enkel drankje op deze 

feestavond voor iedereen slechts 1 euro bedragen.  
 

De Sporthal Gaasperdam is gevestigd aan het 

Ravenswaaipad 5, naast de Scholen Gemeenschap 
Reigerbos (parkeerplaatsen), tegenover Parkhof en 

vlak achter het winkelcentrum Reigersbos 

(parkeerplaatsen) en de metrohalte Reigersbos (op 4 

minuten loopafstand). Het telefoonnummer van de 
sporthal is 020 – 6977222. Bezoek ook de website: 

www.sporthalgaasperdam.nl. voor meer informatie 

Week van de sporthal 

Van de redactie 

http://www.sporthalgaasperdam.nl/
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Bij Badminton Vereniging Gaasperdam wordt altijd 

veel aandacht besteed aan de jeugd. Immers: de meest 

directe methode om sterke spelers binnen de 
vereniging te krijgen is zelf te zorgen voor opleiding 

van talentvolle jeugdspelers. Met ingang van vorig 

seizoen is zelfs gestart met een groep voor kinderen in 

de leeftijd van 6 tot 10 jaar (overeenkomend met 
groep 3 tot en met groep 6 van de basisschool), onder 

het motto: ‘spelend leren spelen’. 

 
Spelend leren spelen 

Met spelend leren spelen wordt bedoeld dat de 

kinderen zo veel mogelijk al spelend de beginselen 
van het badminton wordt bijgebracht. Het grootste 

deel van de training wordt in spelvorm gegeven 

waarbij de kinderen zonder dat ze het zelf in de gaten 

hebben, badminton leren spelen. Dat wil niet zeggen 
dat er in de trainingen geen structuur zit: een training 

bestaat standaard uit een aantal onderdelen. 

Warming-up 
Een training begint met een korte warming-up om de 

spieren en gewrichten soepel te maken, gevolgd door 

een kort estafettespelletje. De kinderen worden in 
groepjes ingedeeld en moeten een bepaald parcours, 

met of zonder hindernissen, afleggen. Terug bij de 

start wordt een teamgenoot aangetikt, die de 

opgelopen voorsprong moet vasthouden of 
achterstand moet inhalen. Ongemerkt doen de 

kinderen conditie op en leren ze (in teamverband!) te 

werken aan gezamenlijk resultaat.  

Oefeningen 

Dan komt een stukje badmintontheorie aan de orde: 

 Hoe houd je het racket vast. Dit lijkt eenvoudig, 

maar is heel moeilijk goed te doen. 

 Hoe sla je een shuttle. Ook dit lijkt eenvoudig, maar 

naast racketgrip is de stand van het lichaam, de stand 
van de slagarm, het raakpunt van de shuttle en de 

uitzwaai na de slag van belang. 

 Hoe loop je het meest efficiënt over de baan (dat wil 

zeggen het meeste resultaat met de minste 
inspanning). Dit betreft zowel het lopen naar voren 

als naar achteren. 

 Hoe speel je de diverse slagen: clear, dropshot, lob, 

drive, smash zowel forehand als backhand. 

Vervolgens wordt de theorie omgezet in een oefening. 

De uitleg wordt kort gehouden (vanwege het beperkte 
concentratievermogen van de kinderen), de oefening 

wordt voorgedaan en de kinderen kunnen vervolgens 

zelf aan de slag. 

Cooling down 

 Aan het eind van de training is het belangrijk de 

spieren en gewrichten nog wat aandacht te geven. 

Gestart wordt met rustig uitlopen, waarna een aantal 
rek- en strekoefeningen worden gedaan. Deze 

oefeningen hebben betrekking op de meest gebruikte 

delen van het lichaam zoals de enkels, achillespezen 
en kuiten en de rug, schouder, elleboog en pols. 

 

Informatie 

Badmintontraining bij de jeugd wordt gegeven in de 
Sporthal Gaasperdam op dinsdag van 17:00 – 18:00 

uur voor kinderen van 6 tot en met 10 jaar en van 

18:00 – 19:30 uur voor kinderen vanaf 10 tot 16 jaar. 
De sporthal is gelegen aan het Ravenswaaipad 5 te 

Amsterdam (metrohalte Reigersbos). Verdere 

informatie, ook over badminton voor senioren, kunt u 
vinden op onze website www.bvgaasperdam.nl of via 

Corrie van Kampen, telefoon 020-697 48 43 of email 

b.v.gasperdam.nl 

 

 
 
 

 

Tafeltennisvereniging Holendrecht biedt je de 
gelegenheid om deze sport te beoefenen. Voor spelers 

(sters) vanaf 17 jaar kan er zowel recreatief als in 

competitieverband gespeeld worden. Ons speeladres is 
de Sporthal Gaasperdam, achter het winkelcentrum 

Reigersbos. 

 

De contributie 
bedraagt voor 

recreatiespelers  

€ 25,-- per 
kwartaal. Voor 

competitiespelers is 

dat € 35,-- per 
kwartaal. Eenmalig 

betaalt iedereen € 5,-- 

inschrijfgeld. Je kunt vrijblijvend 

enkele keren komen spelen om 
kennis te maken met de sport.  

 

Voor informatie kun je contact opnemen met: Dooitze 
Bakker, telefoon 6963652, of met Eddie Bakker, 

telefoon 6916000.   

Bad-mini-ton bij BV Gaasperdam 

Tafeltennisvereniging Holendrecht 

http://www.bvgaasperdam.nl/
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Bouwplannen ja – bouwplannen nee 

Nettie Labots 

 

 

 
Er is de laatste tijd veel over te doen geweest: de 

bouwplannen die het stadsdeel heeft voor 

Holendrecht. De meesten van u zullen er inmiddels 
kennis van genomen hebben. Sommigen misschien 

nog niet. Maar pas op: het staat vlak voor de deur.  

Het stadsdeel streeft ernaar de beslissing in 

september erdoor te drukken. 
 

Mijns inziens zou het geen verbetering betekenen: 

torens van 60 m hoog in onze landelijke wijk; het 
winkelcentrum naar Ochtenhof, waarvan een deel dan 

gesloopt moet worden (46 gezinnen uit hun huis 

verdreven); een van de torens 

tegen de Drecht aan geplakt, 
zodat een aantal ouderen hun 

woning moet verlaten; de 

Holendrechtdreef verlaagd, alle 
groen erlangs weg, alleen wat 

boompjes in de berm; hierdoor 

moeten ouderen en school-
gaande kinderen dan een autoweg 

oversteken, terwijl ze er nu veilig 

onderdoor kunnen; het 

gezondheidscentrum naar de 
andere kant van het spoor; 

bebouwing langs het spoor waar ons beloofd was dat 

na de spoorverdubbeling het gekapte groen terug zou 
komen; de groenstrook voor het AMC geheel 

ingenomen door woningbouw; de Holendrechtschool, 

pas verbouwd en een markant gebouw in de wijk, 
gesloopt voor nieuwbouw. Een plan waarbij nu al 

duidelijk is dat op 3 plaatsen flinke parkeerproblemen 

gaan ontstaan, om niet te spreken over de - 

overgebleven - bewoners van Ochtenhof, die een 
parkeerplaats onder hun neus krijgen.  

Een bouwput die 5 jaar gaat duren. 

En er is hier al zoveel van onze rust afgeknabbeld. 
Toen ik hier kwam wonen - 24 jaar geleden - had ik 

iedere avond als ik uit mijn werk thuiskwam het 

gevoel dat ik naar een prachtig vakantieoord ging.  

’s Avonds heerste er absolute rust. Je kon van ver in 
de omtrek kikkers horen kwaken. Reigersbos werd 

gebouwd met een winkelcentrum (dat heeft ons 

winkelcentrum gevoeld!), Gein I, II, III en IV, de 
Amsterdamse Poort, alle kantoren aan de westzijde 

van het spoor en de Arena. En niet te vergeten de 

Gaasperdammerweg. Dat heeft allemaal een veel 
grotere verkeersstroom op gang gebracht: mensen die 

van en naar huis gaan, van en naar de winkel, naar 

kantoor, naar de Arena. Kortom, het autoverkeer in de 

buurt is enorm toegenomen en daarmee ook de drukte 
en luchtvervuiling. Daarbovenop nog een extraatje 

van Schiphol: sinds een aantal jaren krijgen we 

geregeld vliegtuigen over de wijk! De lucht is er niet 

frisser op geworden. En nu moet de dreef naar  

beneden: nog meer lawaai en vervuiling voor de 
omwonenden, want de beschermende buffer van 

groen wordt gerooid. Iedereen begrijpt dat het 

noodzakelijk is dat er gebouwd wordt: andere mensen 
hebben ook een woning nodig. Maar waarom zijn de 

meeste mensen hier komen wonen? Omdat onze wijk 

een ruime, groene, rustige wijk is; vrijwel geen 

autoverkeer tussen de huizen door, veilig kun je je 
door de wijk bewegen zonder gevaar door een auto 

overhoop gereden te worden.  

 

Wonen in een dorp terwijl je in Amsterdam woont: 

the best of both worlds. 

Maar dan willen we toch niet tegen een 

stedelijke skyline aankijken en wonen in 
een stadsstraat, zoals de verlaagde dreef 

in het bouwplan genoemd wordt! De 

woningbouwverenigingen hebben 
plannen ontwikkeld voor bijbouwen in 

de wijk, waarbij wel het groene karakter 

gehandhaafd wordt. Waarbij wel een 
oplossing is voor het parkeren van 

nieuwe - en oude - bewoners. Rotteveel, 

de eigenaar van het winkelcentrum, 

heeft een plan voor een nieuw winkel-
centrum op Ochtenhof waarbij die 

mooie, kwalitatief goede woningen niet gesloopt 

hoeven te worden! Waarbij ook de dreef niet naar 
beneden hoeft. 

 

Mensen, als uw wijk u lief is, laat dan uw stem horen. 
Er komen nog een aantal gesprekken van het stadsdeel 

met kleine groepen buurtbewoners i.v.m. eventuele 

aanpassingen in het plan en twee algemene 

informatieavonden, tussen 5 en 16 september, 

waarop het (eventueel gewijzigde) plan aan de 

bewoners wordt gepresenteerd. Vooraf krijgt u een 

informatiefolder in de bus. Houd de aankondigingen 
in de gaten: in het Amsterdams Stadsblad, op de 

pagina Zuidoost Nieuws.  Soms verschijnt er ook iets 

in de Echo. Krijgt u Echo of Stadsblad niet 

thuisbezorgd, ga daar dan achteraan (bij sommige 
winkels, bibliotheek, enz. kun je ze krijgen, of dien 

een bezorgingsklacht in.) 

 
Op 22 september is de behandeling in de Commissie 

Ruimtelijke Ordening. Hier is nog een 

inspraakmogelijkheid. SPREEKTIJD MOET DAN 

WEL VAN TEVOREN AANGEVRAAGD 

WORDEN! Niet vergeten! U krijgt dan 2 of 3 

minuten spreektijd, mogelijk meer, dat is nog niet 

duidelijk. Daarna beslist de commissie over het plan. 
 

Ik ben er dan. U ook? 
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Forum tijdens de inspraakavond 

Tekst en foto: Eric van den Bosch 

namens Bewonerscommissie Noord/AWV 

 

 

 
Er zijn voorzichtige geluiden dat het Stadsdeel bereid lijkt, 

de plannen voor een deel te herzien. Men hoeft de hoop 

dus nog niet op te geven. Dat een en ander erg leeft onder 

een deel van de bewoners van Holendrecht blijkt wel uit 

onderstaand verslag van de emotionele hoorzitting op 22 

juni, waar zelfs door enkele aanwezigen een traantje 

moest worden weggepinkt. Aansluitend treft u dan nog 

een verslagje van een kleine bijeenkomst in De Drecht en 

informatie over een website, speciaal rond alles wat met 

deze plannen te maken heeft. Tenslotte hebben enkele 

buurtbewoners een voorbeeld opgesteld van een bezwaar-

adres, dat ieder van u (individueel of samen met anderen) 

aan de Stadsdeelraad zou kunnen sturen. 

 

 

 
 

 
Woensdag 22 juni konden bewoners in AC 

Holendrecht hun mening delen met raadsleden van het 

Stadsdeel. Enkele goede insprekers gaven de 
deelraadsleden te kennen dat de plannen van het 

Dagelijks Bestuur niet door de beugel kunnen. De 

manier waarop DB en de projectgroep het plan bij de 

bewoners door de strot wilde duwen werd 
neergesabeld. 

Aan het begin van de vergadering op 23 juni kregen 

de raadsleden een nieuw SPvE, opgesteld op dinsdag 

21 juni door het DB. De raadsleden kregen 5 

leesminuten. “U had net zo goed het licht uit kunnen 
doen!”, zei D66. Hiermee had men de lachers op de 

hand. 

 
PvdA gaf aan, het SPvE niet te steunen maar plaatste 

'piketpaaltjes' bij punten die ze in het plan wilde 

behouden: winkelcentrum verplaatsen, verdichtings-
bouw, dreef omlaag. Leefbaar Zuidoost was tegen, 

evenals SP, D66 en Groenlinks. Het CDA wilde 

aanpassingen. De ChristenUnie was tegen. De VVD 

(in opdracht van de ‘impopulaire’ PvdA?) gaf 

bewoners, eigenaar van het winkelcentrum en 

verhuurders een veeg uit de pan: “dreinende kinderen 
die het DB pesten omdat ze hun zin niet krijgen.” 

Toen LZO hierover een vraag stelde schorste de 

voorzitster de vergadering en traden VVD, Els 
Verdonk en PvdA  in overleg. Dat mag eigenlijk niet 

vanwege het duale stelsel. De VVD schoof weer aan 

tafel en beantwoordde de vraag terwijl andere 

raadsleden nog bij de koffieautomaat stonden. De 
VVD wil de dreef omlaag hebben. LZO begreep dat 

niet, want de VVD had eerder aangegeven dat niet te 

willen. Was dit ingegeven door PvdA? Volgens de 
PvdA beweerde de ChristenUnie onterecht dat 

informatie was achtergehouden; D66 zei die 

informatie alleen maar te kennen vanwege ‘vriendjes’ 

in de Centrale Stad. Er ontstond een show, met PvdA 
in de hoek en een schorsing om hen te ontzetten. 

 

De Portefeuillehouder verdedigde plan en ambtenaren, 
en vertelde dat er inspraak was geweest en overleg 

met VOMAR en verhuurders. Dit overtuigde niet. Het 

DB werd terug gestuurd voor overleg met betrokken 
partijen, maar het plan is dankzij VVD en PvdA niet 

van tafel. De NS beslist in september over een 

treinstation naar aanleiding van het wel of niet door 

gaan. Dit is anders voorgesteld: de NS wil, dus moet 
het stadsdeel. Zo kan van uitstel toch afstel komen als 

de NS afhaakt. ‘Als wij niet bouwen gaat Duco Stadig 

dit oppakken als grootstedelijk project’, probeerde het 
DB nog, òf: geef ons onze zin anders wordt het nog 

erger. 
 

Koffiebijeenkomst met de portefeuillehouder 

Els Verdonk ontmoette bewoners tijdens 6 
‘Koffiebijeenkomsten’. Een ‘selectie’ van bewoners is 

uitgenodigd. Het DB heeft niets geleerd. 

Het DB vertelde waarom de plannen zijn ontstaan en 
dat het jammer is dat de betrokken partijen niet zijn 

overtuigd. Verder gaat men gewoon door. 

Aanwezigen waren verbaasd, daar de plannen niet 

gewijzigd zijn. Dat de bouw van een NS station de 
veiligheid ten goede zal komen kon ook op onbegrip 

rekenen. De vaste uitdrukking van de betrokken 

stedenbouwkundige is: “Wie betaalt, bepaalt!” Zijn 
wij, bewoners, uiteindelijk niet degenen die het DB 

betalen? Het DB denkt rond 12 of 14 september 

informatie te hebben. De beslissing wordt op 22 en 27 
september in de raad genomen. Een korte termijn, 

maar de uitnodiging voor de Koffiebijeenkomst kreeg 

men één werkdag van tevoren, dus wat zeur ik… 
 
 
(inspreektekst van 22 juni 
BCHN & de onverkorte 
versie van bovenstaande tekst zijn opvraagbaar op 
holendrechtnoord@yahoo.com)

Meer berichten over de plannen 

Trekken de donkere wolken voorbij 

aan Holendrecht? 
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Hier kunt u een voorbeeld naar uw eigen zienswijze invullen om stadsdeelraadsleden te informeren over wat in 

het SpvE naar uw mening anders en beter zou kunnen. 

Bijvoorbeeld de dreefverlaging, waar het DB al van uit gaat dat deze er komt!! 

 

Het is de bedoeling dat ieder individueel zijn/haar eigen argumenten inbrengt en verwoordt in een inhoudelijk 

stukje, zodat elk Raadsadres afzonderlijk behandeld dient te worden. Als we allemaal hetzelfde eisen in ongeveer 

gelijke bewoordingen, dan volstaat het Stadsdeel met 1 (collectief) antwoord aan al die geadresseerden !!! 

Belangrijk is dus dat ieder een eigen deelonderwerp er uit pakt , dat uitwerkt en als “eigen” Adres aan de Raad 

toestuurt naar Stadsdeelraad van deelgemeente Zuidoost 

Neem als inhoud dat onderdeel wat u het zwaarst aan het hart ligt en werk dat uit. Maak eventueel met 

buurtgenoten een afspraak dat zij een ander deel aan de orde stellen 

 

 
 

Gemeente Amsterdam 

Stadsdeel Zuidoost 

Postbus 12491 

1100 AL AMSTERDAM 

 

Adres aan Dagelijks bestuur en de Stadsdeelraad van Stadsdeel Gemeente Amsterdam Zuidoost 

 

Datum: …… september 2005 

 

Betreft: Zienswijze en bedenkingen m.b.t. ontwikkeling centrum gebied rond station Holendrecht – 

Holendrecht West. 
 

Als bewoner van Holendrecht wil ik, middels dit Raadsadres, mijn bedenkingen melden over de vormgeving en 

invulling van een aantal ter visie liggende infrastructuur projecten van het structuurplan en het Stedenbouwkundig 
Programma van Eisen (SpvE) 

 

 

Voorbeelden van onderwerpen waarover u van uw verontrusting blijk kunt geven zijn: 
* Het zou mij zeer ter harte gaan als de medische buurtpost uit de wijk verdwijnt en deze voortaan bij het AMC-

centrum wordt gesitueerd want..... 

* Het zou mij zeer ter harte gaan als twee blokken kwalitatief goede woningen eerst gesloopt moeten worden om 
een nieuw winkelcentrum aan het Ochtenhof te kunnen realiseren. Deze kapitaalvernietiging veroorzaakt veel 

onnodig menselijk leed en de planning kan ook anders, namelijk zo dat deze woningen behouden kunnen blijven. 

* Het zou mij zeer ter harte gaan als de Holendrechtdreef ten behoeve van een nieuw winkelcentrum afgegraven 

zou worden want....... 
* Graag zou ik zien dat parkeren gerealiseerd wordt op het dak van het nieuwe winkelcentrum, waarbij de oprit 

gewoon vanaf bestaande verhoogde dreef..…..  

* Het zou mij zeer ter harte gaan als de vele kwalitatief mooie bomen gekapt moeten worden voor het nieuwe 
centrum gebied, want het groen maakt onze wijk juist zo uniek omdat........ 

* Het zou mij zeer ter harte gaan als aan onze zijde van woonwijk Holendrecht woontorens van willicht tot 60 

meter hoog gebouwd gaan worden in het nieuwe centrumgebied, want........  

 
Want als wijkbewoner wil ik graag ten minste de bestaande woon- en leefkwaliteit gehandhaafd zien, liefst met wat 

extra voorzieningen er bij waar we “trots” op kunnen zijn, maar in mijn zienswijze is dat in deze thans 

voorliggende plannen niet echt het geval.   
 

Aldus mijn zienswijze 

Ondertekend,      Mede ondertekend door  
 

Naam..…      Namen ….. 

Adres…..       Adressen ….. 

 

Voorbeeld van een bezwaar-adres 
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Indurekha Bloos-Vader 

 

 

 
Op initiatief van de heer J. Muusses van het 

wijkopbouwwerk is op 26 juli een kleine vergadering 

gehouden in De Drecht. Er waren 11 personen 
aanwezig, waaronder een vertegenwoordiging van 

buurtbewoners, 3 bewoners van de Drecht, en mensen 

uit de hoek van AWV / Vomar-vastgoed. 

 
Tijdens deze bijeenkomst zijn verschillende 

onderwerpen aan de orde geweest. Uiteraard allemaal 

onderwerpen betreffende de wijk Holendrecht.  
 

Voor ons lag het “Wijkvisie Holendrecht West” 

(concept van 16/06/05). Deze is gelegd naast een 

nieuwe alternatieve visie voor het beoogde 
winkelcentrumgebied, die op initiatief van “AWV / 

Vomar vastgoed ontwikkeling” is opgesteld. 

Bijzonder aan die visie is dat hierin de sloop van 
woningen en verlaging van de dreef vermeden kan 

worden.  

 
Op 22 september aanstaande zal in de Raads-

commissie het plan Holendrecht weer op de agenda 

staan, zoals al gemeld in het stuk van mevrouw Labots 

op pagina 4. En op 29 september zal in de Stadsdeel-
raadsvergadering de besluitvorming hierover 

plaatsvinden. 

 
Er werd in de Drecht ook een bewonersinitiatief 

besproken. Het plan is, om begin september een 

informeel koffieconcert te organiseren in de Drecht of 
in het Activiteitencentrum, en daarbij de leden van de 

Stadsdeelraad uit te nodigen.  

 

 
 

 

 
 

 

Op het internet is door mevrouw Astrid de Wolf 

onlangs een website opgezet, met veel nieuws en 
informatie over de plannen rond Holendrecht, over de 

besluitvorming, en met kopieën van officiële stukken.  

 
De website heet:  

HOMEPAGE 

HOLENDRECHT MASSAAL IN ACTIE ! 
 

Deze website is te bereiken via de volgende link: 
http://home.hetnet.nl/~creatiste  
 
Voor wie internet heeft: neem er eens een kijkje !! 

 

 

 

 
 

In de vorige Holendrechter had ik geschreven over de 

herinrichting van de zachte hoven. Eerst moet ik een 
paar zaken rechtzetten, namelijk dat de 

stadsdeelmedewerkers van Openbare Ruimte bereid 

zijn om ieder die vragen heeft, te woord te staan, en 

eventueel mee te nemen op een schouw, om duidelijk 
uit te leggen waar en waarom er gekapt moet worden. 

Ook gaan ze graag in op verzoeken en ideeën van 

bewoners om, waar mogelijk, wat meer bomen en 
struiken te planten. Het is bovendien zo dat de 

woningbouwvereniging de zachte hoven voorlopig 

niet willen gaan beheren, dus het stadsdeel is 

verantwoordelijk voor het onderhoud, waar minder 
geld voor is gereserveerd; vandaar dat de zachte 

hoven eenvoudiger te onderhouden moeten worden. 

Maar er is toch een groeiende groep bewoners die 
tegen de komst van asfaltpaden is en er voor pleit om 

de zachte hoven zo groen en natuurlijk mogelijk te 

houden. Als je het groen in de zachte hoven drastisch 
gaat uitdunnen en je legt er ook nog eens asfalt 

doorheen, dan tast dat het woongenot van vele 

bewoners, drastisch aan. Bovendien zijn de huidige 

zachte hoven ook een tegenwicht voor de op komst 
zijnde bouwplannen in deze wijk. Er komen alleen 

maar stenen bij, dus moet er geen groen af. Alles is 

heel goed bereikbaar via de harde hoven, nog meer 
ontsluiting en menselijk verkeer in de zachte hoven is 

niet nodig.  

De asfaltpaden leveren bovendien veel klachten op bij 
de zachte hof van de Opijnen- en Ommerenhof.  

Honden worden uitgelaten, brommers en fietsers via 

de branduitgang; inkijk ten koste van privacy; koeriers 

crossen over de paden; geluidsoverlast; zwerfvuil; de 
woningen zijn inbraakgevoeliger. Graag zou ik meer 

reacties willen ontvangen van bewoners van 

Ommeren- en Opijnenhof hoe ze hun heringerichte 
zachte hof ervaren, jullie mening is namelijk 

belangrijk voor het verdere verloop van de 

herinrichting van de andere hoven.  

 
Indurekha Bloos-Vader, Opheusdenhof 122, tel. 020-

6825405/06-42084767 milieu@amsterdamseedgroup.nl 

 
 

 

Nog even een overzicht van de belangrijke datums: 
5 tot 11 september: nieuwe koffiegesprekken 

12 tot 16 september: informatieavonden 

17 september: braderie en buurtfeest 

22 september: SpvE in de Commissievergadering 
27 september: SpvE in de Raad 

Overleg in de Drecht 

Met dank aan de heer J. van der Vis 

Website 

In een groen, groen, groen, 

groen Holendrecht …. 

http://home.hetnet.nl/~creatiste
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Wijkbeheer in beweging 

Sportterrein in het park 

 

 

 

Het beheerdersplatform Gaasperdam wil extra 
aandacht besteden aan de leefbaarheid in de buurten in 

deze wijk. Door gezamenlijke inspanning willen zij 

activiteiten ontplooien die gericht zijn op het 
vergroten van de betrokkenheid van de bewoners bij 

hun woonomgeving. Steeds blijkt dat de onderlinge 

verstandhouding in de buurten momenteel te wensen 
over laat. Om een prettige en leefbare woonomgeving 

te creëren is het van belang dat deze verstandhouding 

wordt verbeterd. Om dit te kunnen bereiken starten in 

het kader van het wijkjaarprogramma drie projecten in 
Gaasperdam.  

Twee pilot projecten, ‘Bewoners Aan Zet’ en ‘Actie 

Erf’, worden gestart in Gein 4 en in Holendrecht-
West. Het derde project is het verwijderen van graffiti. 

Op diverse plekken in Gaasperdam zal de graffiti 

verwijderd worden. Sommige plekken zullen in het 

kader van dit project worden voorzien van een 
muurschildering. 

 

Waarom Holendrecht-West? 
Ook in deze buurt loopt de betrokkenheid van 

bewoners bij hun woonomgeving en bij elkaar terug. 

Dit is o.a. merkbaar doordat de woonbeleving en de 
participatie in de diverse wijkbeheeroverleggen in de 

buurt bepaald niet optimaal is. Terwijl er een 

potentieel aan kennis en ervaring zit onder de 

bewoners. 
Eind augustus start daarom het project ‘Bewoners Aan 

Zet’. Het MP Bureau
(*)

 heeft in juli een begin gemaakt 

met het mobiliseren van sleutelpersonen uit de buurt. 
In drie bijeenkomsten zal worden gewerkt aan het 

verbinden van bewoners en bewonersgroep met de 

buurt.  

 
Medio oktober gaat ‘Actie Erf’ van start. Het project 

‘Actie Erf’ is bedoeld om een bijdrage te leveren aan 

het verhogen van de kwaliteit van de openbare ruimte 
en de medeverantwoordelijkheid van bewoners te 

vergroten. Naast het Milieu Technisch Bedrijf is de 

inzet van bewoners om de eigen woonomgeving 
schoon te houden noodzakelijk. Samen met Taante 

(Jetty Mathurin) wordt in drie themabijeenkomsten 

aandacht besteed aan vervuilend gedrag en hoe we dit 

met zijn allen kunnen verminderen. Die openbare 
ruimte is namelijk van ons allemaal. 

 

 
(*) MP Bureau is het Multiculturalisatie en 

Participatie Bureau van het Stadsdeel Zuidoost. 

 

 

 

Goede wil? 

Het stadsdeel heeft onlangs het Adidasplein in het 

Centraal Park opgeknapt. Bewoners en jongeren 
hebben hierom gevraagd. Op verzoek van een aantal 

jongeren zijn extra prullenbakken geplaatst. Wat 

schetst onze verbazing: binnen een maand zijn de 
prullenbakken gesloopt. Heel jammer en 

teleurstellend, want zo lukt het nooit de kwaliteit, die 

we met zijn allen willen, te behouden. 

 
 

 

 
 

 

 

Helaas hebben wij moeten 
constateren dat er moedwillige 

vernielingen dan wel 

brandstichtingen plaatsvinden 
op het sport/speelterrein in het 

park. 

Ik kan mij de gein van dit alles 
niet voorstellen. Vele malen per 

jaar moeten wij aanhoren dat de 

jongeren overal waar zij samenkomen worden 

weggestuurd. Jongens en meisjes, leg mij eens uit 
waarom wij dat niet zouden mogen doen. Kan je je 

niet voorstellen dat het door omwonenden niet wordt 

geaccepteerd, als de door jullie gebruikte omgeving 
vervuild achtergelaten wordt, dan wel vernield wordt 

of dat geluidsoverlast plaats vindt? Jullie tonen geen 

enkel respect voor de omwonenden, de natuur of de 
eigendommen van anderen. En nu niet aankomen met 

het excuus dat jullie ook geen respect krijgen, want 

respect dien je te verdienen dan wel af te dwingen. 

Waarom moeten de vuilnisbakken op het 
sport/speelterrein in brand worden gestoken?? 

Waarom moeten de banken uit de grond worden 

getrokken?? Waarom moet, wanneer alles op kosten 
van de maatschappij is vernieuwd, weer de brand erin 

worden gestoken en de bankjes weer vernield 

worden??. Denken jullie nu echt dat dat stoer staat, 

cool is?? Vergeet dat maar, want in andermans ogen 
zijn diegene die de boel opzettelijk 

vernielen maar een stelletje losers. 

Probeer nu eens respect te 
krijgen, dan zal je zien 

dat je ook veel meer 

voor elkaar krijgt in de 
buurt, maar ook van het 

stadsdeel. 

Edmée Adriaan, wijkcoördinator Gaasperdam 

M. Kemna 
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Najaarsmarkt op 25 september 

Dankzij muntenactie binnenkort twee mini-brinkies op Sri Lanka 

Welkom op Brinkies rommelmarkt op 25 september 

Tekst en foto’s 

Toon Borst 

Brinkie 

 
 

 

Grote Najaarsmarkt op ‘t Brinkie  

op zondag 25 september 

Kinderboerderij ’t Brinkie kost honderdveertigduizend 

euro per jaar. Veertigduizend euro daarvan krijgen we 

als subsidie van Stadsdeelraad Zuidoost. 
Ieder jaar opnieuw is het dan ook een hele opgave om 

het restant van honderdduizend euro per jaar bij elkaar 

te scharrelen. Toch lukt dat ieder jaar weer, dankzij de 
betrokkenheid van duizenden Gaasperdammers onder 

wie ontzettend veel Holendrechters! Doordat zij hun 

oud papier apart houden en naar ’t Brinkie brengen of 

naar de C1000. Door allerlei goede spullen, kleding en 
boeken naar de kinderboerderij te brengen en door lid 

te worden. 

 
Op zondagmiddag 25 september is er weer een grote 

Rommelmarkt waar op ongeveer veertig marktkramen 

alle ingebrachte spullen voor een aardig prijsje 
verkocht worden. In de grote stal zijn de hooibalen 

inmiddels vervangen door stellingen waar honderden  

boeken zijn uitgestald. Er is ook een veiling waar de 

mooiste spullen bij opbod worden verkocht. Hierbij 
dan ook de oproep in de komende weken uw 

overbodige (goede) spullen (ook kleding!) naar ’t 

Brinkie te brengen. Dagelijks tussen 8.00 en 17.00 
behalve op dinsdag. Tot plezier van kind en dier! 

 

 

“Mini-brinkie’s” op Sri Lanka krijgen duidelijke 

contouren. 

In nauw overleg met een bedrijf uit Kwintsheul, dat 
daar na de Tsunami in twee plaatsen vijftig huisjes 

bouwt, sponsort ’t Brinkie net zo’n speeltuintje als wij 

hier zelf hebben: twee schommels, een glijbaantje, een 

wip wapper en een hobbeleend. Zo’n speeltuintje kost 
ongeveer tienduizend euro, inclusief vervoer en 

plaatsingskosten. Er is al negenduizend euro binnen, 

vooral dankzij de ongeveer 15 melkbussen die overal 
in de stad staan. Vooral de bussen die bij 

verschillende Albert Heijn winkels in het centrum en 

in Amsterdam zuid staan, hebben een hoge opbrengst. 

Aangezien er nog steeds veel munten binnen komen, 
is er in het Bestuur van ’t Brinkie besloten met deze 

actie in ieder geval nog vijfhonderd dagen door te 

gaan. Dat betekent dat er nog een tweede mini-brinkie 

mogelijk wordt. Via kinderdagverblijf Pino in Diemen 
is onlangs geld voor een glijbaantje voor dit tweede 

project binnengekomen. Wie wil er nog meer mee 

doen aan dit “zwaan-kleef-aan-spel" voor dit heel 
concrete goede doel? Behalve bij ’t Brinkie zelf kunt 

u uw overbodige (vakantie)munten (en biljetten) ook 

kwijt in de bus bij de Hergebruik Winkel in 
winkelcentrum Holendrecht en bij bakker Jongejans 

op Reigersbos.  

 

Meer info: telefoon 696 5346, Toon Borst of op 
www.kinderboerderijbrinkie.nl 
 

Voor info over de projecten op Sri 

Lanka: www.vanderknaapgroep-

srilanka.nl 
 

 

 
 

 

 
Zoals vele voorafgaande jaren hebben wij ook dit jaar 

weer op ons gedeelte van Maldenhof (323-361) een 

barbecue georganiseerd. Ondanks de vele regen die al 
was gevallen besloten we toch maar een datum te 

prikken. We prikten 4 weekeinden,  rekening houdend 

met vakanties en de regen. Iedereen kon 2 weekeinden 
invullen en de meeste stemmen golden. 

Na alle reacties bleek voor 30 juli te zijn gekozen. 

Iedereen kreeg een briefje met de gekozen datum en 

de mededeling dat er een alternatief was als het zou 
regenen. Ook de mensen die niet voor deze datum 

gekozen hadden werd gevraagd of ze eventueel toch 

wilden komen, want hoe meer zielen hoe meer vreugd 
en ze kwamen.

Buurtbarbecue Maldenhof 

(Lees verder op pagina 11) 

http://www.kinderboerderijbrinkie.nl/
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Zorgtoeslag: 
einde ziekenfondsverzekering 

Beste lezers van De Holendrechter 
 

 
 

 

Via kranten, tv en uw brievenbus hebt u vast al 
gehoord over de zorgverzekering die in de plaats 

komt van het ziekenfonds en de particuliere 

verzekering. Het bedrag dat iedere volwassene moet 

gaan betalen is ongeveer € 100,-- per maand, veel 
meer dan de nominale premie die u nu betaalt. U kunt 

zich ook aanvullend verzekeren, dat kost uiteraard 

meer. Ziekenfondsverzekerden gaan dus meer 
betalen, voor particulier verzekerden hangt het af van 

de polis die ze nu hebben. Een deel van de premie 

kunt u terugvragen van de belastingdienst. U krijgt 

het aanvraagformulier in september in de bus. 
Zoniet, vraag erom! Stuurt u het formulier terug 

voor 1 november a.s. dan krijgt u vanaf januari 2006 

maandelijks een bedrag uitgekeerd als zorgtoeslag 
(vergelijkbaar met de kindertoeslag, die ook tevoren 

aangevraagd moet worden) 

Dat is niet het enige: ook de huursubsidie gaat 
verdwijnen en wordt vervangen door de 

Huurtoeslag 

Ook deze moet tevoren worden aangevraagd. Als u 

nu huursubsidie krijgt, ziet u op de beslissing van 
VROM dat de subsidie maar loopt tot 31 december 

2005. Daarna ontvangt u huurtoeslag, als u dat tijdig 

hebt aangevraagd. Alles over deze toeslagen kunt u 
opzoeken op Internet, in folders of vragen aan de 

sociaal raadslieden: 

Kempering 100b (bij metro Kraaiennest) 
dagelijks 9-11, behalve woensdag 

dinsdag en donderdag 14-16 

 

 
 

 
Na afwezigheid van een aantal 

edities, zal er met ingang van 

heden weer informatie zijn over 
het wel en wee van de politie 

in uw woonwijk.  

Zo zal er met ingang van de 

maand september een "flyer" actie worden gehouden. 
Dit zal gebeuren in de buurt (holendrecht 3) alwaar ik 

voorlopig de zaken zal waarnemen. Met deze flyer 

acties proberen we de eigenaren van de aldaar 
geparkeerde voertuigen ervan te overtuigen geen 

waardevolle spullen in deze voertuigen te laten 

liggen, waardoor de kans op vernieling/inbraak een 
stuk kleiner zal worden.  

 

Ook zal ingaande september, naar aanleiding van 

meldingen van buurtbewoners, er duidelijk toezicht 
worden gehouden op parkeer excessen. Dit zal in de 

praktijk inhouden dat hiervoor verbaliseert gaat 

worden. U moet dan denken aan, het parkeren / rijden 
op en over voetpaden, het parkeren in groenstroken 

etc etc.  

Indien er vragen en/of onduidelijkheden zijn 
ontstaan, hoor ik dit graag van u. Ook indien u 

algemene vragen, opmerkingen en / of suggesties 

heeft, staan de deuren van het politie bureau 

Remmerdenplein voor u open, tevens zal ik de 
komende periode regelmatig te zien zijn in uw 

woonwijk.  

 
Met vriendelijke groeten, 

 

De goden waren met ons want om 3 uur begonnen we 

met wat zon de partytenten op te zetten, alleen de 

wind viel ons wat lastig. Maar hoe later hoe mooier 

het weer werd. Na het opzetten van 4 partytenten, wat 
met veel plezier gepaard ging, begonnen we met de 

lampjes ophangen, met muziek maken en de tafels en 

stoelen neerzetten. Daarna kwamen de salades, door 

iedereen zelf gemaakt. De barbecue’s werden 
aangestoken en het feest kon beginnen. 

 

Het werd een heel gezellige avond vooral omdat je 

toch weer wat meer met je buurtjes kan praten en 
lachen, wat tegenwoordig nog maar weinig gebeurt. 

Door een dergelijke avond breng je de mensen weer 

even dichter bij elkaar en kun je ook kennis maken 
met de nieuwe bewoners. Na afloop hebben we 

meteen weer alles opgeruimd en er werden  

ondertussen diverse plannen gesmeed wat we 
eventueel nog eens zouden kunnen gaan doen? 

Kampvuur, kerstbomen alles werd er bij gehaald. 

En wat gebeurde er ‘s nachts, het water viel met 

bakken uit de hemel. Deze mooie dag was echt voor 
ons weggelegd en is voor 

herhaling vatbaar.

Ruud Sikkema, MaDi 

Tekst en foto:Joke Rijnders 

M. Schaap 

Hoofdagent van politie 
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Belangrijke telefoonnummers 

 

 

 
 

 

 

 

Politiebureau Remmerdenplein 

niet-spoedeisende zaken:  
  0900 - 8844 

 

Alarmnummer 112 

 

Milieupolitie 020 - 5670367  

 

Sociaal Raadslieden (MaDi) 

Kempering 100b 

Inloopspreekuur dagelijks 9.00-11.00 

(behalve woensdag)  

di. en do. van 14.00-16.00 uur 
telefonisch advies: 13.00-14.00 uur 

  020 - 3141618 

 

 

 

 

 

Ouderenconciërge 

Paul Zwartjes.  
maandag 9.00 – 11.00 

donderdag 9.00 – 11.00 

Holendrechtplein 37 

  020 – 6974582 

 

Stichting Samenlevingsopbouw 

Amsterdam Zuidoost  
Jacob Muusses 020 - 3140930 

  en 06 - 46316584 

mail: j.muusses@ssaz.nl 

 

Defecte straatverlichting 

Dynamicon 020 - 5972626 

 

Klachtenmeldpunt Beheer 

Openbare Ruimte (BOR) 

8.00-16.00 uur.  020 - 5670222 

 

Milieutechnischbedrijf (MtB) 

 020 - 5670155 
 

Afvalpunt 020 - 4095501 

 

Horecaoverlast 020 - 4214567 

 

Formulierenbrigade 

Medewerkers van de Formulieren-

brigade bekijken samen met u waar u 

recht op hebt. Ook helpen ze bij het 

invullen van aanvraagformulieren. 

Bel voor een afspraak 020 - 6955793. 
Kunt u niet zelf komen, dan kan een 

medewerker bij u langskomen. 

 

 

 
 
Oplage: 4750 

Verspreiding in geheel Holendrecht 
Verschijnt vier keer per jaar 
 
Redactie:  
Th. Arts, E. Magnee-Meijer, 
R. Kooistra de Jong, C. Rijnders 
 
Fotografie: R. Swart 
 

Vormgeving: R. Kooistra de Jong 
 
Deze keer met bijdragen van:  
E.Adriaan, E.v.d.Bosch, M.Kemna, 
N.Labots, MaDi, Politie, J.Muusses, 
T.Borst, J.Rijnders, A.de Wolf 
 
Drukwerk: Drukkerij Schilperoord 

 
Redactieadres: 
“De Holendrechter”. 
Th. Arts 
Mijehof 323 
1106 HJ Amsterdam zo 
Tel: 020 6961546 
E-mail holendrechter@yahoo.com 

 
Inzendtermijn voor het komend 
nummer: tot 15 november 2005. 
Copy maximaal 500 woorden. 
De redactie behoudt zich het recht voor 
om ingezonden stukken in 
te korten of (z)onder opgaaf van 
redenen plaatsing te weigeren. 

Plaatsing van ingezonden artikelen wil 
niet altijd zeggen dat de redactie het 
met de inhoud of strekking eens is. 
Anonieme inzendingen worden niet 
geplaatst. 
 

Reacties van lezers Colofon 

 

Fijn om de Holendrechter weer in de bus te krijgen. Ik vind hem nog altijd  

beter worden! Informatief, goed leesbaar én leuk...Ik hoop dat jullie ook 

weer wat ondersteuning van het opbouwwerk krijgen.  

Veel groetjes aan de hele redactie en houd het vol! 

Jeannet Richel 

 

 

Na het lezen van het artikel van de fam. Bolk wil ik even reageren.  

De mensen hebben geen privacy dus de verharde paden langs de tuinen 

moeten worden weggehaald, ook voor de veiligheid. We willen het aantal 
bomen terug van voor de kaalslag. De hondjes worden nu keurig uitgelaten 

en de kinderen vinden het een prima voetbalveldje. Wat eerst zo mooi was 

met veel variatie aan groen is het nu een kil aangelegd parkje geworden. 

Dus stadsdeel, dit is toch niet de bedoeling van onze mooie tuinen. 

Eveline Ras 

 

 

Het Ronald McDonald huis in Holendrecht, net achter het metrostation, 

kan altijd nieuwe vrijwilligers gebruiken. Wie geïnteresseerd is kan contact 

opnemen met de huismanager Frans Christis, telefoon 020-696 4746. 

 

 

 
Voor wie het in de vorige Holendrechter gemist heeft: 

Elke vrijdag van 13.00 tot 14.00 uur kunt u sportief wandelen in het Gaasperpark 

onder leiding van Hanneke van Oort, telefoon 020-697 4633. 

 

Of op zondagmorgen om 11.30 uur meedoen aan Nordic Walking, eveneens in het 

Gaasperpark. Het gaat om een cursus van vijf weken, onder leiding van Jos van 

Oort, telefoon 020-697 4633. 

 


